

EVIDENCE

(Recorded by Electronic Apparatus)

[Texte]

Thursday, March 17, 1983

• 0938

The Clerk of the Committee: Hon. members, there is a quorum present. Your first item of business is to elect a chairman. I am ready to receive motions to that effect.

Mr. Desmarais: I nominate Doug Frith.

The Clerk: It has been moved by Mr. Desmarais that Mr. Frith do take the chair as chairman of the committee.

Motion agreed to.

I declare Mr. Frith duly elected chairman of this committee and invite him to take the Chair.

• 0940

The Chairman: Well, can I welcome everybody to our first meeting, the organizational meeting of the Task Force on Pensions. Perhaps for the benefit of the others, other than Mr. Dantzer and Mr. Miller from the New Democratic Party, we have had some prior consultations with both the members of the opposition, and I suggested to them that perhaps we elect two vice-chairmen, one representing the government and one representing the opposition. If I can, I would like to entertain a motion for the election of vice-chairmen from anybody from the floor.

Mr. Weatherhead: Mr. Chairman, I will nominate Mr. Dantzer to be a vice-chairman.

The Chairman: It is moved by David Weatherhead that Mr. Dantzer be a vice-chairman, seconded by Suzanne Beauchamp-Niquet.

For the vice-chairman representing the government, could I have a motion from the floor?

Mrs. Beauchamp-Niquet: I nominate Mr. Desmarais.

The Chairman: It is so moved. Seconded.

Motions agreed to.

The Chairman: Can I make a suggestion then that we have a number of housekeeping items to attend to, and if I can, I would prefer that perhaps this be done in-camera, so that we can deal with, one, the appointment of our research staff, and go through the logistics of motions that are required just to get the committee in motion. Do I have a mover to go in-camera?

Mr. Dantzer: So moved.

The Chairman: Thank you, Mr. Dantzer.

Motion agreed to.

TÉMOIGNAGES

(Enregistrement électronique)

[Traduction]

Le jeudi 17 mars 1983

Le greffier du Comité: Mesdames et messieurs, il y a quorum. La première question à l'ordre du jour est l'élection d'un président. Je suis prêt à recevoir vos motions à cet effet.

M. Desmarais: Je propose Doug Frith.

Le greffier: Il a été proposé par M. Desmarais que M. Frith occupe le fauteuil en qualité de président.

La motion est adoptée.

Je déclare M. Frith dûment élu président du Comité et je l'invite à assumer la présidence.

Le président: Je souhaite la bienvenue à tout le monde pour notre première réunion, la réunion d'organisation de notre groupe de travail parlementaire sur la réforme des pensions. Je devrais peut-être informer les membres autres que MM. Dantzer et Miller du Nouveau parti démocratique, que nous avons déjà eu une consultation préalable avec les membres de l'Opposition et que je leur ai proposé la possibilité d'élire deux vice-présidents, l'un qui représente le gouvernement et l'autre, l'Opposition. Je recevrai donc une motion pour l'élection des vice-présidents.

M. Weatherhead: Monsieur le président, je propose M. Dantzer comme vice-président.

Le président: Il est proposé par David Weatherhead que M. Dantzer soit élu vice-président, et la motion est appuyée par Suzanne Beauchamp-Niquet.

Ai-je maintenant une motion pour le vice-président représentant le gouvernement?

Mme Beauchamp-Niquet: Je propose M. Desmarais.

Le président: La motion est proposée et appuyée.

Les motions sont adoptées.

Le président: Nous avons plusieurs questions de régie interne à régler et je préférerais que cela se fasse à huis clos. Il s'agira de la nomination du personnel du Comité et il faudra aussi faire toutes les motions nécessaires pour mettre nos travaux en branle. Quelqu'un veut-il proposer que la séance se tienne à huis clos?

M. Dantzer: J'en fais la proposition.

Le président: Merci, monsieur Dantzer.

La motion est adoptée.